
Referat 
1) Valg af dirigent 

Claus Mørup blev valgt 

2) Formandens beretning 

Læs beretningen efter referatet 

3) Revideret regnskab forelægges 

Regnskabet blev godkendt. Overskud på 933,- 

4) Indkomne forslag 

Ingen 

5) Valg af bestyrelsesmedlemmer (bestyrelsen konstituerer sig selv) og 2 suppleanter vælges 

Claus, Peter og Tino blev genvalgt som bestyrelsesmedlemmer og Christian Bager og Margit blev valgt som 

suppleanter. 

6) Eventuelt 

Et medlem har spurgt om det kunne blive lettere at låne udstyr. Bestyrelsen tager det op. 

Kompressorrummet trænger til en ny dør. Claus M spørger Ungdomsskolen om de vil betale for døren, hvis 

vi monterer den. 

Planlægningsmøde ønskes afholdt i foråret, så vi kan få nogle datoer i kalenderen. 

Niels-Søren vil gerne hjælpe med at skrive ansøgninger. 

Husk at afregne leje af udstyr efter endt lån. 

 

 

 

 

 

  



Formandens beretning 
2022 var endelig det første år efter Corona nedlukninger. Heldigvis har vi ikke været besværet ret meget af 

Corona mens det var der – tværtimod var der betydeligt flere med i vandet, for ofte var der ikke andre 

muligheder… Nu kan vi så se, at vi er lidt færre i vandet hver gang, men vi ligger stadig på samme antal 

offentlige dyk i kalenderen, og så er der selvfølgelig de dyk, som bliver gennemført i samarbejde med andre 

eller som aldrig når i kalenderen. Det er dejligt at se, at aktiviteten ikke er faldet drastisk, nu hvor arbejde, 

anden sport og familien trækker igen.  

I starten af året gennemførte vi en hygge-eftermiddag, hvor vi gennemgik udstyr og daglig vedligehold samt 

klargøring til sæsonen. Det var en super hyggelig dag, hvor vi fik nørdet, drukket kaffe, fortalt historier og 

spist kage.  

Der blev ikke uddannet OWD’er i klubben i 2022, da der ikke var nogen, som viste interesse for det. 

Derimod var der nogle som har snakket om AOWD, og vi indledte samtaler med Blue Ocean Divers omkring 

en samarbejds-, rabat- og uddannelsesaftale (den er faldet på plads i 2023). 

Vi sluttede året af med en julefrokost, og som et forsøg blev det holdt på en hverdags aften – og hvilken 

succes! Der kom dobbelt så mange som sædvanligt, så det er nok en idé, som vi skal tage med ind i 2023. 

2022 har ikke budt på uforudsete udgifter, og vi kommer da også ud af året med et fornuftigt resultat. 

 


